

NEFFUL USA 22ND ANNUAL AWARDS REQUIREMENTS (2023)

1) Annual Award Advancement

NET (2023.01 ~ 2023.12)

Pin Title	Sales Volume (SV)
NET	3,333,333 & above

AGM Award (2023.01 ~ 2023.12)

Pin Title	Sales Volume within a Single Month (SV)
Newly Advanced AGM	200,000 & above

2) Hall of Fame (2023.01 ~ 2023.12)

Pin Title	Award Qualifying Criteria	Organization Volume (SV)	Group Volume (SV)
AGM	Achievement Award (5 Consecutive years or more)	500,000	33,333

3) AGM Annual Award (2023.01 ~ 2023.12)

Award	Sales Volume (SV)
Super Diamond	2,750,000 ~ 3,333,332
Diamond	2,416,666 ~ 2,749,999
Super Platinum	2,083,333 ~ 2,416,665
Platinum	1,750,000 ~ 2,083,332
Double Gold	1,416,666 ~ 1,749,999
Gold	1,083,333 ~ 1,416,665
Silver	750,000 ~ 1,083,332
Bronze	566,666 ~ 749,999

- i. Sales Volume Calculation Method:
 Personal AGM Organization Volume X 100%
 First Generation AGM Organization Volume X 60%
 Second Generation AGM Organization Volume X 40%
 Third Generation AGM Organization Volume X 20%
- ii. When a first-generation downline AM+ advances to AGM title, an additional 1.5 times will be added to the direct sponsor's AGM Organization Volume (capped at 200,000). Any volume beyond the 200,000 capped limit will be added to the new total.

Example: Advancement sales volume of an AM+ is 250,000.

Calculation method:

- A. $200,000 * 1.5 = 300,000$
- B. $250,000 - 200,000 = 50,000$

**The Final AGM Organization Volume Received by the Direct Sponsor:
 300,000 + 50,000 = 350,000**

- iii. The following criteria must be achieved to attain the AGM Annual Awards and be eligible for award recognition entitlements:
 - a. The calculation is based on the qualifying first-generation AGMs of the organization (qualifying first generation AGM refers to downline AGM with Group Volume of at least 10,000 in one single country), AGM's (Ownself) Organization Volume must qualify for the following volume:

No. of First-Generation AGM	Minimum Requirement of AGM (Ownself) Organization Volume (SV)
0	566,666
1	350,000
2	300,000
3	250,000
4	166,666
5	66,666
6 & above	26,666

- b. In accordance to the abovementioned Point iii, Part (a), achievers of Consecutive Achievements Award in the previous year should note in the event that the first generation AGM is not able to fulfill the AGM (Ownself) Group Volume of at least 10,000 within his/her country/region, as long as any subsequent AGM of the same downline fulfill the requirement, it will be considered as eligible for the first-generation AGM entitlement.
- c. To be eligible for the award recognition, the achiever must attend the events organized by the Company in your registered country, and meet the following criteria:
 - 1. Attended the Annual Anniversary Celebration held by the company in the previous year.
 - 2. Attended at least half the total number of AGM meetings throughout the year.

3. Attended at least two-thirds of the total sessions of onsite seminars or activities organized by the Company throughout the year.

4) Pinnacle Star Award (2023.01 ~ 2023.12)

Pin Title	Group Volume (SV)
AGM	33,333 & above

Note: If achievers are qualified for AGM Annual Awards, they will not be eligible for the Pinnacle Star Award.

5) AM Annual Sales Award

i. Paramount Achievement Award (2023.01 ~ 2023.12)

Pin Title	Organization Volume (SV)	Group Volume (SV)
AM/AM+	160,000 & above	100,000 & above

Note: Both Organization Volume and Group Volume must be achieved concurrently to be eligible.

ii. Rising Star Award (2023.01 ~ 2023.12)

Pin Title	Group Volume (SV)
AM/AM+	40,000 & above

Note:

1. "Rising Star" refers to distributors under the age of 40 (**Born in and after 1983**).
2. If the achiever is also qualified for the Paramount Achievement Award, he/she will receive the Paramount Achievement Award instead of the Rising Star Award.

Important notes:

1. Above sales volume calculation is based on international total volume in USA.
2. The number of award achievers shall not be limited/restricted.
3. Consecutive Achievement Award refers achievement of Bronze award & above for at least 5 consecutive years.
4. Achievers of AGM annual sales award are entitled to exclusive privileges, refer to the [\[Exclusive Privileges of Annual Award Achievers\]](#) for more information.
5. Above annual sales award requirements may be altered in accordance to the yearly sales volume variation.
6. Incentive prizes or award are taxable as compensation regardless of whether the prize or award is in the form of cash, merchandise, or travel.
7. Kindly refer to the Business Handbook for the requirements for advancement of title.

01.03.2023

美國妮芙露 22 週年慶 (2023 年) 表揚獎項及業績標準

一、年度聘階晉升

NET 晉升 (2023.01~2023.12)

聘階	年度業績 (SV)
超級領袖 NET	3,333,333 以上 (含)

AGM 晉升 (2023.01~2023.12)

聘階	單月業績 (SV)
新科 AGM	200,000 以上 (含)

二、名人堂 (2023.01~2023.12)

聘階	獎項條件	整組業績 (SV)	小組業績 (SV)
AGM	榮獲連續業績獎 5 年 (含以上)	500,000	33,333

三、AGM 年度業績獎 (2023.01~2023.12)

獎項	年度業績 (SV)
超級金鑽獎	2,750,000 ~ 3,333,332
金鑽獎	2,416,666 ~ 2,749,999
超級白金獎	2,083,333 ~ 2,416,665
白金獎	1,750,000 ~ 2,083,332
雙金獎	1,416,666 ~ 1,749,999
金獎	1,083,333 ~ 1,416,665
銀獎	750,000 ~ 1,083,332
銅獎	566,666 ~ 749,999

1、 業績之計算方式為：

本人 AGM 整組業績 x 100%
第一代 AGM 整組業績 x 60 %
第二代 AGM 整組業績 x 40 %
第三代 AGM 整組業績 x 20 %

2、 直屬第一代下線 AM+ 晉升為 AGM 時，區總本人個人整組業績將加計直屬第一代下線 AM+ 晉升業績(最多以 200,000 為限)之 1.5 倍；超過 200,000 之業績部分，再與加計後的金額做加總。

例：AM+ 晉升 AGM 業績為 250,000

計算方式:

- A. $200,000 * 1.5 = 300,000$
B. $250,000 - 200,000 = 50,000$

區總本人個人整組業績為：

$300,000 + 50,000 = 350,000$

3、 AGM 年度業績獎需符合以下各條件，方獲得表揚資格：

- (1) 根據所屬團隊之第一代合格 AGM 人數為準（所謂第一代合格 AGM 係指同一國家地區 AGM 自己年度小組業績總額達 10,000 以上者），自己整組業績必須根據第一代合格 AGM 人數分別達成下述之金額：

第一代合格 AGM 人數	業績 (SV)
0 名	566,666
1 名	350,000
2 名	300,000
3 名	250,000
4 名	166,666
5 名	66,666
6 名 (含以上)	26,666

- (2) 針對於前一年度曾獲得「連續業績獎」之得獎者，就前述之第3項第(1)款之規定，其直屬第一代 AGM 若無人未符合同一國家地區 AGM 自己年度小組業績總額達 10,000 以上標準者，則可享禮遇方案，得換改以於該條線組織以下，如有符合此資格標準之下線 AGM，即算符合擁有之第一代 AGM 一名。
- (3) 表揚資格須出席所屬入會籍公司所舉辦之活動，並達以下指定次數，才具表揚資格：
- i. 出席前一年度公司所舉辦之年度週年慶。
 - ii. 出席 AGM 會議達年度總次數一半以上。
 - iii. 出席公司舉辦之實體外聘課程或活動，達年度總場次三之二以上。

四、卓越群星獎 (2023.01~2023.12)

聘階	小組業績 (SV)
AGM	33,333 以上

說明：若同時符合 AGM 年度業績獎者，則以 AGM 年度業績獎為唯一獲獎項目，而不重覆領取卓越群星獎。

五、AM 年度業績獎

(1) 傑出新銳獎 (2023.01~2023.12)

聘階	整組業績 (SV)	小組業績 (SV)
AM/AM+	160,000 以上	100,000 以上

說明：須同時符合整組業績及小組業績。

(2) 潛力青年獎 (2023.01~2023.12)

聘階	小組業績 (SV)
AM/AM+	40,000 以上

說明：

1. 潛力青年係指年齡 40 歲 (含) 以下之夥伴【西元 1983 年(含)後出生者】。
2. 若同時符合傑出新銳獎者，則以傑出新銳獎為唯一獲獎項目，而不重覆領潛力青年獎。

注意事項：

1. 以上業績計採國際加算(以美國業績為準)。
2. 各獎項獲獎者不限名額。
3. 連續業績獎係指連續五年（含以上）獲得銅獎（含以上）之資格。
4. AGM 年度業績獎之得獎者享有【年度得獎者專屬禮遇】，詳情請詳閱 [【年度得獎者專屬禮遇】](#)
5. 以上年度業績標準隨每年業績狀況而進行異動。
6. 欲知詳細聘階晉升條件，請參閱事業手冊。
7. 獲享公司活動獎勵或獎品，包括但不限於旅遊活動、現金或贈品等，皆需按法規申報個人所得。

2023 年 01 月 03 日